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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 
 

Rozhovor mezi Quetzal z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Osmistý pětašedesátý kontakt 

Sobota, 30. září 2023, 1.04 hod. 

 

Quetzal   Buď pozdraven, Eduarde, můj milý příteli. 

Billy   Je pěkné tě zase jednou vidět, po celé dny jsi tu nebyl. Ale vítám tě a také zdravím, Quetzal, můj 
příteli. 

Quetzal   Tak tomu jest, neboť jsem se po všechny ty dny zabýval tím, abych se obeznámil s osobami, 
které sem přijely z Mexika, aby vyřizovaly svoji obsáhlou práci ve věci těch interview, a také abych se 
seznámil s jinými věcmi, které se kolem odehrávaly. Krom toho jsem se zaobíral tím, abych trochu 
poznal planetu Zemi a její struktury, k čemuž se tě pak budu chtít zeptat na některé věci a doufám, 
že mne budeš moci trochu poučit. 

Billy   Ano, vždyť tady se toho dělo hodně. Zcela očividně se prováděla také špionáž, a sice dosti 
primitivním způsobem a tak nápadně, že to nemohlo zůstat skryto. 

Quetzal   To jsem rovněž zjistil, a celou tuto věc považuji za vskutku směšnou. Podle toho, jak mne 
v těchto ohledech informovala již Semjase, byla tato směšná záležitost provozována již asi před 45 lety, 
když jsi se svými důvěrníky obýval Středisko. Už tehdy jste byli špiclováni a obtěžováni a byla vám též 
působena škoda, a to nejen proto, že jste tu byli cizinci, ale také proto, že jsi otevřeně zastával postoj, 
že jsi s námi v kontaktu; proto jsi byl zvláště ty osočován, a navíc i různými stranami monitorován. 

Billy   Ano, tak tomu bylo. Mimo jiné jsme tu byli vnímáni jako »cizáčtí lumpové«, jak se u nás říká, 
a proto u nás některé osoby z okolí tropily škody, zatímco jiné o nás smýšlely příznivě, jako ty, které 
viděly vaše paprskové lodě – to byli jistí lidé ve Schmidrüti, kteří ale před místními obyvateli mlčeli, 
protože měli strach, že budou prohlášeni za šílené, ba dokonce strčeni do ústavu pro choromyslné, jako 
např. ... ze Schmidrüti, která viděla tři vaše paprskové lodě, jak se vznášejí nad naším domem, což viděl 
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současně i Erwin Mürner z Winterthuru. A rovněž tomu bylo tak, že když tady ve Středisku byl Ernst 
Keller ze Schalchenu a právě v tu dobu i jiní lidé kvůli jedné přednášce, tak jste se při určitých 
příležitostech nechávali ještě spatřit. Také ... ze Schmidrüti viděl při vícero příležitostech paprskovou loď 
pilotovanou Semjase, přičemž i ..., rovněž ze Schmidrüti, viděl Semjase, jak se svojí paprskovou lodí 
slétávala dolů v oblasti Sirrwies a vyzvedla mne. Tehdy tomu bylo právě ještě tak, že jste se tak neclonili, 
což se následně náhle změnilo, když byla stále intenzivněji provozována ta špionáž. Je přece vtip, že ještě 
dnes, asi po 45 letech, se často krouží kolem našeho Střediska a že je znejišťována krajina, přičemž se 
i všude v lese slaňují lidé do stromů. A že byla před 2 týdny na prostranství před Freihofem ve Schmidrüti 
po celé hodiny provozována špionáž, když byl tady ve Středisku ten tým z Mexika, aby pořídil filmové 
a zvukové záznamy, to bylo více než jen směšné. Tato skutečnost se bude přirozeně opět vehementně 
popírat a zapírat, ačkoliv byly o ní pořízeny filmové záznamy, a budou se zapírat též ty několikeré události, 
kdy návštěvníci z Ameriky všechno fotografovali, zatímco se kroužilo kolem a muži se slaňovali dolů 
do stromů. To bude jistě rovněž zapíráno, stejně jako ona tehdejší událost, při níž v Maiwinkelu honil 
tryskáč během dobrých 10 minut paprskovou loď Semjase, což bylo ale veskrze zapíráno, ačkoliv o tom 
existuje fotografie, která všechno dokazuje a byla i velmi rozšířena, takže je celosvětově známá. 

Quetzal   Vše v těchto ohledech je vskutku směšné, jak říkáš. K tomu je nutno zmínit – a o tom jsme již 
často hovořili, což jsi pak i vícekrát vyvolával a sepisoval, a rozšířil v podobě rozhovorových zpráv –, 
že naši přítomnost nelze lokalizovat ani jakkoliv zjistit. A tudíž je toto známo i těm, kteří provozují špionáž 
a kteří – jak jsme vyzkoumali již před dlouhou dobou – se zájmem zaznamenávají tvé rozhovorové zprávy, 
a tedy je i čtou. Proto je jim dobře známo, že jejich skutečně velmi primitivní technika nepřináší vůbec 
žádný užitek, pokud jde o to, aby mohli nějak lokalizovat nebo jakkoliv zjistit naši přítomnost. Krom toho, 
a to chci explicitně, zvláště zmínit, nemáme vůbec žádný zájem o to, abychom se vměšovali 
do jakýchkoliv pozemských věcí a záležitostí. 

Billy   To vím, stejně jako to, že ty časy, kdy jste se vy, resp. Sfath, Asket, Semjase, Pleija a Ptaah, nechávali 
ještě čas od času spatřit, jsou definitivně pryč. Ale koncem sedmdesátých let a v letech osmdesátých se 
žel událo tolik neradostných věcí, právě i ve věci té idiotické a směšné špionáže, že jste vše »bloknuli«. 

Quetzal   Žel – – ano, tak to můžeš říci, ale bylo to nezbytné, neboť pro nás se stal/a/o ... 

Billy   ... to vím, nemusíš to extra zmiňovat. Mimoto, když nyní začnu s tím, abych odkrýval politická 
fakta, pak to neznamená, že budu politizovat, neboť budu právě uvádět pouze to, co je skutečné. To ale 
nemá nic společného s tím, že by se tím provozovala politika, protože bude vskutku řečeno jen to, co je 
faktem a co bude odhalováno. Ale dříve než se k tomu dostanu, bych rád ještě pověděl toto: Vy přece s 
těmi cizinci a jejich UFO nemáte nic společného, a tudíž od vás nelze nic očekávat, pokud jde 
o vměšování se do pozemských záležitostí či všelijakých věcí, přičemž byste ani žádným způsobem 
neohrožovali bezpečnost a nepřinášeli nebezpečí. A to na rozdíl od samotných pozemšťanů, což přece 
dostatečně dokazuje ta válka na Ukrajině, kterou přece začalo Rusko, protože Američané dohnali vše 
až tak daleko, že to ruplo, jelikož chtěli hrubě odrovnat a přivlastnit si Rusko. A jak hloupí a omezení 
jsou četní vládnoucí a části populací v asi 50 zemích, které dodávají zbraně a peníze atd. fanatickému 
válečnému štváči Zelenskému, to na stranu druhou dokazuje, že velkým nebezpečím jsou sami 
pozemšťané a že toto nebezpečí nevychází od vás. To vše dokazuje, že právě pozemšťané kvůli své 
mocichtivosti, hlouposti a omezenosti, jakož i své nepokojnosti a zejména své vlastní neschopnosti 
vyvíjet se v pravé lidi, vedou války a nepřátelské vztahy a jsou v tomto ohledu ještě stranní a zaujatí. 
Důkazů této skutečnosti existuje přece již po tisíciletí dostatek, neboť na Zemi se věci mají tímto 
způsobem již od nepamětných dob. A že se děje totéž v případě té války na Ukrajině, o tom není pochyb, 
přičemž hloupí omezenci a na této válce zúčastněné vlády a také s nimi vyjící části populace 
nerozeznávají, že Zelenskyj, který všude po světě žebrá o zbraně atd., je právě takovým nacistou, jakým 
byl Hitler, jenže Zelenskyj postupuje proradným, zákeřným, špinavým a jiným způsobem, nicméně to 
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hlupáci a blbci z řad jeho podporovatelů nevidí a nerozeznávají. A nevidí a nerozeznávají ani to, 
že Zelenskyj má vlastní plány na dosažení světovlády, o něž usiluje mnohem proradněji, než to činí 
hegemonská Amerika. A to i přesto, že je loutkou Ameriky, která ho nechá spadnout nebo zavraždí, 
až ho již nebude potřebovat a až splní své povinnosti, avšak před tím jej bude zneužívat jako žida, aniž 
by si toho on kvůli své hloupé omezenosti povšiml, a tak se nakonec kvůli němu bude opět po celém 
světě rozšiřovat nenávist k židům. Ale ještě je schopen po celém světě svým přemlouvačným umem 
získávat mnoho hlupáků a blbců, kteří propadají víře v jeho přemlouvavé umění a v něj osobně. Bude / 
Stane se ... 

Quetzal   ... promiň, ale je nutno povědět, že lidé nerozpoznávají, že Zelenskyj v Kyjevě vede nacistické 
regentství podle nacistických manýrů – jak jsem zjistil spolu s Bermunda –, přičemž ti, které 
indoktrinoval, smýšlejí stejně jako on, a zastávají tedy názory, jež se plně shodují s nacismem. Mimoto 
jsme také jednoznačně zjistili, že osoby v řadách ukrajinských státních vedoucích, které smýšlejí s těmito 
nacistickými živly ve shodě, pěstují kontakty s různými státními vedeními a částmi populací států, jež 
dodávají zbraně, a v tomto ohledu bych chtěl zmínit zvláště státní vedení a části populace v Německu. 
Toto je skutečnost, kterou stranní pověření vedoucí států a části populací kvůli chybějícím poznávacím 
schopnostem nerozeznávají, tedy ti, kteří jsou nemyslivě a falešně nakloněni Americe a Zelenskému. Ti 
všichni ani kvůli svému ve všech ohledech omezenému myšlení nedokážou vidět a rozpoznat, co 
Zelenskyj de facto chce, tedy že usiluje o vládu nad Zemí, které chce dosáhnout s pomocí Ameriky, jež 
působí na pozadí a jejíž státní vedoucí a části populace jsou rovněž tak naivní a prostoduší, že to 
nerozeznávají. Avšak všichni ostatní, kteří jsou počestní a kteří nejsou stranní, nýbrž poctivě myslící 
a konající, takže neuvažují stejně jako ti nacisticky smýšlející jedinci, nenalézají vůbec žádné možnosti 
k tomu, aby působili proti tomuto zlu. To je něco, co se stejným způsobem odehrávalo již tehdy, když 
zemská kancléřka Merkelová proklamovala v Německu takzvanou »vítací kulturu«, jak jsi to nazval, kvůli 
níž se uvedla po celém světě do pohybu vlna utečenců, kteří prchali z takzvaných zaostalých států do 
bohatých severních států. Tato žena bude ale v důsledku své hlouposti tuto svoji pomatenou vítací 
kulturu propagovat nanovo a nadále, a tím dále podněcovat problém utečenectví a stěhování národů, 
jak přece sám velmi přesně víš a dozvěděl ses to společně se Sfath. Tyto vlny běženců si ale žádají mnoho 
mrtvých, ale zavlékají se s nimi také choroby, jež jsou běžné v cizích státech, z nichž běženci prchají, 
a tudíž se tyto choroby mohou rozmáhat i v bohatých severních státech. Že se z toho vyvíjí stěhování 
národů, jak jsi to před lety nazval v tom smyslu, že z chudých a zaostalých států bude do bohatých států 
severu pronikat 250 až 350 miliónů utečenců, to zapříčiňuje nerozum a hloupost dnešních státních 
vedoucích. Tito vládnoucí činí na základě svého věcně a situačně nezpůsobilého myšlení, jímž nejsou 
schopni vést stát, chybná a naprosto neúčinná rozhodnutí a pokoušejí se je uskutečňovat chybným 
jednáním, a proto se nedostavuje úspěch, takže jsou bohaté severní státy zaplavovány utečenci 
z chudých a zaostalých států. A to všechno bylo před lety vyvoláno jednou osobou, jež naprosto nebyla 
schopna vést stát, totiž spolkovou kancléřkou Merkelovou, která byla v každém ohledu neschopná 
správně vést stát, což platí na základě našich pozorování a zjištění dnešní doby rovněž pro přibližně 96,3 
procenta státních vedoucích na Zemi, kteří jsou absolutně, a tedy naprosto neschopní vykonávat svůj 
úřad. Tak tomu ale bylo již od nepaměti, a proto stála ustavičně v popředí pouze mocichtivost, 
nepřátelskost, lačnost po bohatství, zášť, pomsta a odplata, jakož i válka a teror atd., což se tak zachovalo 
až do dnešního dne a prozatím neexistuje vůbec žádná naděje, že se to změní k lepšímu. 

Billy   Ejhle, tím vším vyslovuješ něco nového, o čem je nutno zapřemýšlet, přičemž ale ti vládnoucí 
v Německu a 50 dalších státech jistě nejsou způsobilí, jak tomu bylo již od počátku, když započala válka, 
která by byla ukončena již asi po 14 dnech, kdyby nebylo idiotů, kteří od počátku dodávali zbraně atd. – 
a ještě je dále dodávají. Ta válka ale zuří již dlouhou dobu, a na obou válečných stranách si žádá stále 
mnoho mrtvých, což je ale těm zbraňovým dodavatelům, podporovatelům Zelenského a nenávistníkům 
Ruska naprosto lhostejné, neboť ti jsou daleko od palby, takže nejsou zasahováni kulkami – zatím nejsou. 
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Ale že se tato válka vede dále – na čemž vlastně nese vinu pouze Amerika se svojí vražednickou organizací 
NATO, jakož i ti, kteří dodávají zbraně atd. na Ukrajinu, resp. Zelenskému, a rovněž i ostatní Zelenského 
podporovatelé –, to nejsou schopni pobrat všichni ti, kteří jsou vskutku idioty světa. Ti nevědí ani to, 
že již dlouho tajně bojují na Ukrajině proti Rusům vojáci z cizích zemí, což ale v nejbližší době začne být 
oficiální, přičemž se do věci bude vměšovat opět i Švýcarsko, a sice tím, že bude chtít vydávat peníze 
na odminovací akce na Ukrajině, kvůli čemuž je za dveřmi opětovné porušení neutrality. Bude-li ale Bern 
i nadále politicky působit tímto i jiným chybným způsobem, tak je již nyní absolutně jisté, že se tato země 
znovu nedožije takového trvání, jakého se doposud dožila od roku 1291. Když na počátku srpna 1291 
vznikal Spolkový dopis – z nějž se pak stal nejstarší ústavní dokument Švýcarska, v němž si 
středošvýcarská údolní společenství Uri, Schwyz a Nidwalden přislibovala vzájemnou pomoc proti všem, 
kteří by proti nim chtěli vyvíjet násilnou nebo bezprávnou činnost –, tak existovali ještě opravdoví a také 
vytrvalí Švýcaři, kteří se spojili pro svoji zemi v bezpečnostním svazu. To je v protikladu k tomu, že jisté 
živly ve švýcarské vládě jsou naprosto zjevně už jen absolutně neschopné vykonávat vládní úřad a jako 
takové jsou zcela a v každé podobě nezpůsobilé. Fakticky obhajují svoji nepřátelskost vůči Švýcarsku, aby 
tuto zemi zaprodaly cizím mocnostem, a sice na předním místě diktatuře EU a organizaci vrahů jménem 
NATO, která vlastně a vpravdě ztělesňuje vražednickou armádu Ameriky, která si s její pomocí uspokojuje 
své hegemonické choutky. Vskutku je v dnešní době faktem to, že se Švýcaři – ženy jako muži – musejí 
stydět za to, že ještě vlastní švýcarské občanství, neboť to, co jistí vládnoucí v Bernu nadutecky provozují 
za politiku, nemá již nikterak nic společného se svobodou a mírem, ale více a více s otroctvím a nátlakem, 
jaké panovaly za dob zeměpanských správců. A to nemluvím o tom, že zrádní členové vlády koketují 
s myšlenkou sloučit Švýcarsko s cizími mocnostmi, přičemž v době před lidovým hlasováním bývá naivní 
obyvatelstvo pomocí falešných informací přiměno k tomu, aby souhlasilo se zradou vlasti nebo s jinými 
věcmi, o nichž se hlasuje. To ale nemá nic společného se švýcarskou svobodou, ale odpovídá to podlé, 
ubohé, na švýcarský lid zaměřené indoktrinaci, při níž je lid zaujatě cepován ke strannosti, načež těm 
falešným informacím začne věřit, podle čehož nerozvážně souhlasí s tím, co je propagováno. To, že ale 
lid nehlasuje v té které věci podle své vůle, ale na základě indoktrinujícího vlivu politické strany, která to 
celé zastupuje, by mělo být patrně jasné, což ale lid kvůli své prostoduchosti nerozeznává. Toho ovšem 
ony hloupě omezenecké vládní živly, které zrazují neutralitu, ve své mocichtivosti využívají, a tudíž 
mohou působit veskrze vlastizrádně a mohou takříkajíc přilévat olej do planoucího ohně. Avšak tímto 
způsobem mohou ti provinilci a nezpůsobilí vládnoucí – kteří nemají nic jiného než velký zobák, skvějí 
se na svých postech a nezaslouženě kasírují horentní mzdy, a navíc se nechávají zbožňovat hloupými 
pošetilci a těmi z národa, kteří potupným způsobem smýšlejí stejně jako oni – dosáhnout toho, že i mnozí 
z lidu pozbývají vší měrou dobré a správné odpovědné smýšlení, jež by bylo ve shodě se Švýcarskem, 
jakož i veškerou logiku, rozum a zdravý úsudek, což dokonce zpochybňuje budoucnost svobodného 
Švýcarska. Vinou oněch neschopníků z bernské vlády bude žel ... To je naprosto jisté, bude-li se i nadále 
tímto chybným, ledabylým způsobem v Bernu působit i nadále a bude-li všechno dobré, co je švýcarské, 
zatracováno a zrazováno. Krom toho hraje důležitou roli i to, že se i nadále koketuje s Amerikou 
a diktaturou EU, jakož zejména i to, že ve vládě nejsou ty správné a odpovědné osoby, které by věděly, 
jakým směrem se musejí politické věci skutečně řádně ubírat. Co se tady ve Švýcarsku opět vinou 
nezpůsobilých vládních úředníků odehrává, to ukazuje následující článek, který vypovídá o tom, že je už 
zase hrubě przněna neutralita Švýcarska, a sice z nejvyššího vládního patra, Spolkové rady: 
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Tak pošlapává švýcarská ministryně obrany švýcarskou neutralitu 

autor: Christian Müller, 24. září 2023 

 

Pěkné podávání rukou na Světovém ekonomickém fóru v Davosu: Generální tajemník NATO, Jens Stoltenberg, 

a spolková radová, Viola Amherdová, která se pomocí své armády stará o bezpečnost účastníků Fóra. 

Švýcarská neutralita je stará stovky let a díky ní bylo Švýcarsko ušetřeno vícerých válek. Protože 

byla tato neutralita uznávaná a ceněná i mezinárodně, tak mohlo Švýcarsko již častokrát přispět 

k míru při mezinárodních konfliktech, a sice jako vítaný prostředník. Avšak švýcarské ministryni 

obrany, Viole Amherdové, je to všechno – odpusťte mi ten výraz – jednoduše u »zadnice«. 

Propaguje a podporuje úzkou spolupráci s NATO. Aniž by se tázala na mínění lidu! 

Viola Amherdová, od roku 2019 členka sedmičlenné švýcarské vlády, vede ministerstvo VBS 

(Verteidung, Bevölkerungsschutz und Sport), tedy ministerstvo obrany, ochrany populace a sportu. 

Poctivá politička? 

O tom bychom směli pochybovat. Proti spolkovému usnesení obou komor švýcarského parlamentu 

z 20. prosince 2019 – v němž šlo o to schválit koupi nových bojových stíhaček pro švýcarskou armádu 

za sumu 6 miliard švýcarských franků – bylo úspěšně pořádáno referendum, načež proběhlo lidové 

hlasování, jež se stalo nutným. Jaké bojové stíhačky měly být koupeny, to bylo – jak se uvádělo – stále 

ještě v procesu posuzování neboli evaluace. Diskutovalo se o letounech F/A-18 E/F Super od Boeingu 

v USA; F-35A od společnosti Lockheed Martin v USA; Rafale B od Dassaultu ve Francii; Eurofighter 

od Airbusu, BAE-Systems a Leonardo v produkci Německa, Velké Británie, Španělska a Itálie; a nakonec 

Gripen E od Saabu ve Švédsku. 

Výsledek lidového hlasování byl jedním z nejtěsnějších v dějinách Švýcarska: 50,1 % hlasů (tedy 

1 605 700) se vyslovilo pro koupi nových bojových letounů, zatímco 49,9 % (tedy 1 597 030) vyslovilo 

své ne. Rozdíl činil, při počtu hlasujících přesahujícím 3,2 milióny, 8 670 hlasů. Ale tehdy švýcarská 

vláda řekla: Co bylo odhlasováno, to bylo odhlasováno. 

Teprve po hlasování dalo ministerstvo VBS ve známost, že posuzování bylo uzavřeno a že »vítězem« 

této evaluace je letoun F-35, notabene ta bojová stíhačka, která je na rozdíl od jiných schopna přepravovat 

i jaderné bomby – kvůli čemuž ji ostatně upřednostňuje i Německo. 

To pak odpůrce bojových letounů opět podnítilo k tomu, aby začali být aktivní, hlavně i proto, 

že hlasování probíhalo právě v den začátku války v Arménii, 27. září 2020, přičemž tato válka za nejkratší 

dobu ukázala, že v dnešní době nerozhodují válku bojové stíhačky, ale kvalita a počet dronů. Kromě toho 

se proslechlo, že evaluační rozhodnutí ve prospěch F-35 bylo na interní úrovni učiněno již před 

hlasováním, ale záměrně ještě nebylo uvedeno ve známost, aby pochybovači, kteří by ještě dokázali 

akceptovat bojové stíhačky z Evropy, ale odmítli by koupi stíhaček amerických, nebyli motivováni 

k zápornému hlasování. Přitom musíme vědět, že výrobce bojové stíhačky dokáže na základě 
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zabudovaných systémů každou svoji stíhačku stiskem jednoho tlačítka na dálku uzemnit během pouhých 

několika minut, a tedy ji uvést mimo provoz. 

A co upekla zbožná Viola za zády lidu? Aby potlačila tyto diskuze, podepsala v samém spěchu kupní 

smlouvu s USA a společností Lockheed Martin s argumentem, že jinak by vzrostla cena. Tím bylo toto 

téma smeteno ze stolu. Toť demokracie v podání Violy Amherdové z kantonu Wallis. 

A co se naučili lidé v Bernu, hlavním švýcarském městě, z těchto událostí? Nic. 

Nyní, 21. září 2023, umístilo ministerstvo VBS na oficiální webovou stránku švýcarské exekutivy 

následující sdělení. To zní doslovně takto: 

»Partnerství pro mír: Cíle kooperace mezi Švýcarskem a NATO pro rok 2023 a 2024 jsou stanoveny. 

Bern, 21. 9. 2023 – Švýcarsko a NATO definovaly cíle své spolupráce pro roky 2023 a 2024 v právně 

nezávazném dokumentu zvaném »Individually Tailored Partnership Programme« (ITPP; česky 

»Individuálně přizpůsobený partnerský program«). Závěr tohoto programu ITPP probíhá v rámci 

»Partnerství pro mír« (PfP) a přispívá k realizování záměru Spolkové rady, který tkví v posilování 

mezinárodní spolupráce v oblasti bezpečnostní politiky. 

Švýcarsko se »Partnerství pro mír« (Partnership for Peace, PfP) účastní od roku 1996. PfP je 

programem pro bilaterální spolupráci mezi NATO a jednotlivými partnerskými státy. Umožňuje 

partnerským státům, jako je Švýcarsko, vést na míru přizpůsobenou spolupráci s NATO v oblasti 

bezpečnostní a obranné politiky. Pro Švýcarsko je PfP nástrojem, díky němuž může v souladu se svými 

potřebami a zájmy spolupracovat se státy ve svém regionálním okolí a přispívat ke stabilitě 

a bezpečnosti ve svém okolí. Účast na PfP je slučitelná se švýcarskou neutralitou. 

Spolupráce mezi Švýcarskem a NATO pro roky 2023 a 2024 

Veškerá kooperace mezi Švýcarskem a NATO probíhá v rámci PfP. Spolková rada stanovuje vždy 

tematické hlavní body a priority této kooperace, naposledy tak učinila v březnu 2022. Na tomto základu 

pak Švýcarsko vypracovává společně s NATO na dva roky právně nezávazný dokument s označením 

»Individually Tailored Partnership Programme« (ITPP). 

ITPP na časové období od roku 2023 do roku 2024 byl nedávno vyhotoven. Zahrnuje cíle kooperace. 

Jsou v něm formulovány jak cíle všeobecné, jako je pokračování politického dialogu, tak i specifičtější, 

jako je rozvoj spolupráce v oblastech nových technologií a inovace; rezilience; podpory žen, míru 

a bezpečnosti (Women, Peace and Security, WPS); odzbrojování; nešíření jaderných zbraní 

a kybernetické obrany. Vícero cílů se dotýká posilování interoperability, například v oblasti vojenského 

letectva nebo komunikačních systémů. Navíc je plánováno, aby se posilovala účast Švýcarska 

v kompetenčních ústředích NATO (Centres of Excellence) a aby byli štábní důstojníci vysíláni do struktur 

NATO. 

Vojenským útokem na Ukrajinu zničilo Rusko základy pro mírový řád v Evropě založený na pravidlech. 

ITPP přispívá ve světle této skutečnosti k realizaci záměru Spolkové rady, který tkví v posilování 

spolupráce v oblasti bezpečnostní politiky při zachování neutrality (tak zní zdroj!), jak je to stanoveno 

v dodatečné zprávě k Bezpečnostněpolitické zprávě 2021, kterou schválila Spolková rada 7. září 2022« 

(Konec oficiální zprávy ministerstva VBS.) 

A to všechno probíhá pod názvem »Partnerství pro mír«. Kde a kdy učinilo již NATO něco pro mír? 

Neutrální Švýcarsko usiluje o »interoperabilitu« s NATO! 

Slovo »interoperabilita« – mezinárodně známé pod pojmem »interoperability« – neznamená nic jiného, 

než že armáda může a má úzce spolupracovat s NATO. Nebo abychom uvedli jeden konkrétní příklad, 

tak to znamená přesně to, co NATO po celá léta úspěšně provozovalo s ukrajinskou armádou: stejné 

kalibry munice, stejné kádrové stupně důstojnických sborů, přinejmenším jedna společná řeč 

(na Ukrajině například angličtina), stejné komunikační systémy, společné vojenské manévry atd., atd. 
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Ve francouzskojazyčném dokumentu k tomuto rozhodnutí VBS se slovo »interopérabilité« vyskytuje 

desetkrát! 

A co to má společného s naší švýcarskou neutralitou? Nic, vůbec nic. Jedná se o praktikované porušení 

historicky vzrostlé neutrality. Podle motta: Nechte konečně i nás, Švýcary a Švýcarky, provozovat 

politiku podle předloh USA! Horribile dictu! (Hrozné povědět!) Je to jednoduše úděsné! 

Co ale můžeme učinit proti této politice, která je nepřátelská k demokracii a neutralitě a kterou 

provozuje naše ministryně obrany? 

Především jednu věc: Podepsat současnou sbírku podpisů Iniciativy za neutralitu! Tady jsou podpisové 

formuláře! 

Rychleji by zapůsobilo odvolání této dámy při příležitosti voleb do Spolkové rady, které budou probíhat 

následujícího 13. prosince. Ale v to žel nelze vůbec doufat, hlavně proto, že politická strana, která ji 

uvedla do Spolkové rady, takzvaná »Strana středu« – dříve CVP, »Křesťansko-demokratická strana 

Švýcarska« – vystoupá při parlamentních volbách 22. října možná dokonce na pozici třetí nejsilnější 

strany Švýcarska, a bude mít v budoucnu možná dokonce dva své členy v sedmičlenné Spolkové radě, 

namísto doposud jednoho. 

P. S. Co ostatně dělá město a kanton Ženeva, které vinou této k NATO příchylné politiky současné 

švýcarské Spolkové rady za nejkratší dobu ztratí svoji mezinárodní pověst ideálního – protože právě 

neutrálního! – místa pro vyjednávání? Už nyní se Mezinárodní výbor Červeného kříže věnuje tomu, aby 

v Ženevě odbourával stovky pracovních míst ... 

Zdroj: https://globalbridge.ch/so-tritt-die-schweizer-verteidigungsministerin-die-schweizer-

neutralitaet-mit-fuessen/ 

 

To všechno znamená, podle toho, jak znám budoucnost, že lidé musejí konečně pěstovat své myšlenky 
ve správných a hodnotných kolejích, přičemž ke kormidlu vlády musejí přicházet lidé, kteří zaprvé svým 
konáním a ve svých myšlenkách nejsou stranní a zaujatí a kteří budou zastupovat Švýcarsko veskrze 
skutečně v naprosté neutralitě; kteří zadruhé coby vládnoucí nebudou nikdy a za žádných okolností 
koketovat s jakýmkoliv typem spojení s cizími mocnostmi, nebo dokonce podepisovat všelijaké smlouvy, 
které by jakkoliv porušovaly naši švýcarskou neutralitu; kteří zatřetí coby vládnoucí nebudou smět mít 
nikdy právo přijímat a realizovat jakákoliv usnesení bez neutrálního souhlasu lidu, neboť ve Švýcarsku 
jakožto zcela neutrální demokracii smí být něco určováno a uskutečňováno pouze na základě vůle lidu, 
což se vztahuje i na jmenování vládních osob, tedy bez výjimky těch z Národní, Stavovské a Spolkové 
rady. Přistupuje-li se k tomu jinak, pak se jedná o diktátorské jednání, jako když je i voličstvo v populaci 
před hlasováním ovlivňováno propagandou v podobě pobožnůstkářských spisů a reklamního materiálu, 
kvůli čemuž je ovlivňováno jeho hlasování ve prospěch nějaké politické strany nebo vládního místa. 

Nuže, nebude-li se nadále jednat skutečně neutrálně a ze strany vládních úřadů politicky správně 
a nestranně, a nebudou-li vést Švýcarsko do budoucnosti naprosto bezúhonné osoby coby vládnoucí 
činitelé, tak se nepůjde vyhnout tomu, že s absolutní jistotou přijde den, kdy Švýcarsku definitivně 
»odzvoní« a bude s ním »amen«. Do té doby sice ještě zbývá trochu času, ale je stále kvapněji nutné, 
aby se ještě konalo správně, neboť náhle udeří to, co musí přijít, pokud se bude dále ledabyle působit, 
a potom již nebude možné změnit ještě něco k lepšímu. A to není proroctví, nýbrž předpověď, která se 
nevyhnutelně naplní, pokud bude švýcarský lid i nadále trpět to, co vláda v Bernu nadutecky a chybně 
provádí. To platí i ve vztahu k válce na Ukrajině, která ... To ale neznamená, že konání Ruska ve věci 
zahájení a vedení této války je lepší, neboť takovéto jednání je právě tak zavrženíhodné, zločinné 
a nepřijatelné a představuje právě tak nebezpečí pro celé lidstvo jako ta zločinecká vražednická 
organizace NATO a Amerika. A že idiotští podporovatelé tuto vražednou kliku ..., o tom světová veřejnost 
neví, stejně jako ani o tom, že tato zcela ... O tom však ještě nesmí být nic otevřeně řečeno, ale je nutno 

http://cz.figu.org/
https://globalbridge.ch/so-tritt-die-schweizer-verteidigungsministerin-die-schweizer-neutralitaet-mit-fuessen/
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povědět, že k tomu samozřejmě v menší míře patří i všechny země, které mají vojenské armády, zvláště 
ty, které umisťují své vojsko do cizích zemí, aby se tam svojí vojenskou přítomností údajně staraly 
o »pořádek«, zatímco tam však ve skutečnosti vykonávají svoji vojenskou moc, což by vlastně musel 
rozpoznat a chápat i ten nejhloupější ze všech hlupáků. 

Co se však týče těch cizinců s jejich UFO, tak to je jiná věc, o níž však nechci nic povědět, neboť do toho 
mi nic není, přičemž i vy se přece v tomto směru chováte rovněž v každé podobě neutrálně a taktéž se 
od toho zcela distancujete a nechcete mít s nimi nic co do činění, stejně jako zachováváte tento přístup 
i ve vztahu k pozemským armádám a bezpečnostním silám atd. A vy toto činíte takovým způsobem, 
že by vás ani ti cizinci se svojí futuristickou technikou a svými jinými možnostmi nedokázali lokalizovat, 
protože technika Sonaer je mnohem vyspělejší než technika národnostních skupin, které se svými UFO 
sviští v pozemském vzdušném prostoru. 

Quetzal   To je to, co jsem předtím vlastně chtěl rovněž ještě říci, sice trochu jinými slovy, ale to, co říkáš, 
je přesně to, co odpovídá pravdě. A že říkáš to, co se bude odehrávat ... 

Billy   Vždyť to vím, a to jsem také řekl. Mimoto je ještě ohledně vás, Plejaren, nutno povědět, že tu 
přece nejste proto, abyste se roztahovali na Zemi, ale pouze proto, že tu právě vyplňuji misi a jsem s vámi 
spojen, protože já ... Nu ano, o tom přece mluvit nemusíme, protože to přece víš sám. 

Quetzal   Přirozeně. – Vše je přece pokojné a prosté nebezpečí, což tak má i zůstat a nijak se to nedotýká 
ani bezpečnosti pozemských států, ani Země, celé její přírody a její zvířecí a rostlinné říše, ale jde jen 
o snahu nás, Plejaren, evolučně a pokojně postoupit kupředu ve vztahu k Nokodemionově Nauce, kterou 
nám zprostředkováváš. Proto je naprosto nesmyslné, že jsi uváděn do souvislosti s těmi cizinci a směšně 
podezříván z nečestnosti, monitorován, a dokonce špiclován, jak to nazýváš. A zcela zvláště v případě 
tohoto státu zde, Švýcarska, nemáme ani nejmenší zájem o to, abychom se vůbec nechali třeba i jen 
spatřit, natož pak lokalizovat. Proto je i to špehování, jak to nazýváš, směšné. 

Billy   To je přece skutečně směšné a idiotické, neboť snahy v tomto směru přece nejsou ničím více než 
výstřelem do prázdna. Ale jistým osobám a organizacím jejich inteligentnost zcela zjevně nepostačuje 
k tomu, aby akceptovaly pravdu, a proto budou to špionování provozovat dál tak dlouho, než se právě 
rozžehnám se životem a než vy, Plejaren, ani již nebudete přilétat sem na Zemi. Mimoto tihle vyzvědači 
přece ani do té doby nebudou schopni zjistit vaši přítomnost, jelikož dokonce i ta nejvyspělejší 
pozemská technika je ještě tak primitivní, že vás nedokážou ani lokalizovat, což nedokážou dokonce ani 
ti cizinci, třebaže jsou před pozemskou technikou o celý parník napřed. To je nevýhoda, která bude 
v budoucnu pro pozemšťany žel neradostná, jak vím, protože ti cizinci ... 

Quetzal   Což ale nemáš otevřeně zmiňovat, neboť ... 

Billy   Vždyť to máš pravdu, a tak budu muset potom při vyvolávání a sepisování tohoto rozhovoru opět 
nahradit dotyčné pasáže trojtečkami. A co sežvaňují takzvaní ufologové a o čem fantazírují, stejně jako 
i armáda své ... To nás přece vskutku netrápí. Ale co lze otevřeně povědět, to je to, že minulého 
čtvrtečního večera zase jednou na našem pozemku v Hinterschmidrüti – zřejmě u stanoviště sila nebo 
za ním – vyděsil různé osoby výstřel, tedy obyvatele našeho domu i hosty, kteří byli přítomni a již se 
domnívali, že na mne zase bylo vystřeleno. Ale v tu dobu jsem se zdržoval v obýváku a sledoval jsem 
zprávy v televizi. Mark a Michael ale ihned vyrazili autem k tomu stanovišti sila a pak lesem 
až do Sitzbergu, ale nebyli schopni spatřit ani nalézt člověka, který vystřelil. Bylo to trochu podivné, 
neboť byla přece už tma, a navíc momentálně ani není lovecká sezóna, aby tu byl nějaký lovec, který by 
vystřelil. Vše tedy zůstává hádankou, což ale možná souvisí s tím – já to nevím –, že na mě bude možná 
znovu stříleno nebo že to má být jednoduše varování mířené proti FIGU, anebo že se proti nám nanovo 
působí, a sice opět ze strany turbenthalského úřadu, jako se to dělo již v 70. letech, když jsme se 
nastěhovali do Hinterschmidrüti a vše jsme po všechny ty roky znovu uváděli do pořádku a vybudovávali. 
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Byli tady přece s 8 osobami – z nichž 2 byly policisté –, přičemž kritizovali, co jsme všechno opět uvedli 
do pořádku, částečně aniž bychom se dotázali úřadu. Co má nyní ještě diktátorsky přijít od úřadu 
a od kantonu, to ještě nevím, ale bylo řečeno – což od jedné mladé úřednice znělo jako pohrůžka, 
zatímco ti starší obecní zástupci a policisté se drželi zpátky –, že se pak ještě budou nějaké věci dít. 
Okolnost, že vše, tedy budovy, krajina a les (který byl jistou měrou jednoduše vymýcen) byly ve zcela 
zpustlém stavu a že proti tomu úřad nic nepodnikal, ale ještě nechal do zchátralé kuchyně postavit nový 
kuchyňský sporák a pračku pro sociálně potřebné, to bylo hloupě komentováno v tom smyslu, že se mělo 
všechno jednoduše zbořit a nově zbudovat. 

Quetzal   Tomu nerozumím, neboť vy jste přece velmi namáhavě činili to správné, a proto je naprosto 
nepochopitelné, že se nyní ten úřad znovu vměšuje a nanovo, s novými obecními úředníky, ba dokonce 
s policií, začíná s tím vás opět obtěžovat. Tomu nerozumím. Co jsi ale předtím pověděl v tom jiném 
ohledu, to bude patrně správné. – Avšak – protože se – jelikož tu budu ještě několik měsíců a chci se učit 
nějaké věci o planetě Zemi, tak se tě chci zeptat, do jaké míry jsi poučen o své domovské planetě? 

Billy   Ach – co mám povědět? – Vlastně mám v tomto směru pouze jisté všeobecné vědomosti, více žel 
nikoliv, a proto ti jistě nebudu moci dát ke všemu výklad a odpovědi. Tím chci říci, že nejsem odborníkem 
na poli planetologie, zejména nejsem geologem atd. Některé věci ti však mohu vysvětlit, ale to jistě 
nebude to, co chceš vědět. 

Quetzal   Mé otázky tě ... 

Billy   ... pravděpodobně mne uvedou do rozpaků, a proto bude jistě lepší, když o tom budeme mluvit 
na čistě soukromé úrovni a když ti obstarám nějaké odborné knihy o tomto tématu, které si budeš moci 
v klidu přečíst a učit se z nich. 

Quetzal   To je dobrý nápad, rád si budu nárokovat tak učinit. Ale přesto se chci dotázat na to, jaké 
znalosti mi můžeš uvést o stavbě Země v jejích vnějších vrstvách? Mne to zajímá, pokud mi o tom budeš 
moci nějaké věci povědět? 

Billy   V tomto směru mám pouze všeobecné znalosti, nevím toho tedy velmi mnoho. 

Quetzal   Zvláště mne zajímají zemské desky, jakož i stavba zemských vrstev, a rovněž i – pokud o tom 
budeš mít znalosti – něco ohledně kořenového systému rostlin. 

Billy   To je ale něco jiného – vskutku, v tom se trochu vyznám. Ale o tom bych se chtěl s tebou vlastně 
bavit čistě soukromě, aniž bych pak musel všechno vyvolávat a sepisovat. Momentálně mi připadá 
mnohem podstatnější vyvolat a rovněž i sepsat to, co jsem napsal ve 40. letech 20. století o myšlenkách. 

Quetzal   Na tom přece pracuješ, jak jsi mi již pověděl. V letopisech Sfath jsou zaznamenány některé věci 
o tom, co jste spolu viděli v hlubinách moří a ve velkých lesích, o/tam ... 

Billy   ... ano, to bylo vskutku zajímavé, ale mluvit o tom otevřeně právě nebude dobré, jelikož 
rozumbradové, ignoranti, pochybovači a zvláště vědci a sveřepě v odmítání žijící idioti budou vše popírat, 
osočovat jako fantazii nebo lež a ... 

Quetzal   ... to vím, ale z mého osobního pohledu je fascinující, co všechno Sfath písemně zachytil, 
a proto bych rád od tebe samého slyšel, co jste všechno viděli a zažili. 

Billy   To mohu přece vysvětlit na soukromé úrovni, ale nikoliv tak, aby to potom bylo i zveřejněno 
formou kontaktních zpráv. Stačí přece už, že odmítači, rozumbradové a ostatní idioti označují mé 
fotografie paprskové lodi Semjase za padělky a také kontakty s vámi za lež a podvod, ačkoliv vše může 
být doloženo jako pravé a na základě důkazů a svědeckých výpovědí. A tak by se postupovalo, kdybych 
vyprávěl, jaké jsme v hlubinách moří viděli malé i obří bytosti, jež jsou pozemšťanům ještě naprosto 
neznámé, stejně jako ta malá i velká vyšší a nižší zvířata a ostatní živočichové v pralesích. To se vztahuje 
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i na lidi v pralesích, kteří dokonce ani nevědí, že mimo jejich les existuje ještě něco jiného než les. Jednalo 
se však také o zaniklá místa, která jsme viděli, jakož i ... 

Quetzal   Hovořit o tom otevřeně by patrně nebylo správné, a tak máš jistě pravdu, když mi chceš 
vyprávět na soukromé úrovni, co ... 

Billy   ... ano, i Ptaah říkal, že o tom nemám vyprávět už nic dalšího. 

Quetzal   To lze pochopit, ale mne zajímá všechno to, co jsi zažil společně se Sfath, což by nemělo nic 
společného s tím, že by ses tím chtěl vyvyšovat, jak se obáváš v tom smyslu, že by osoby, které ti závidějí, 
mohly vše chybně ohodnotit tímto způsobem. To je něco, co je nutno fakticky vzít v potaz, ale přesto 
bych ti byl vděčný, kdybys mi nyní otevřeně něco vysvětlil o zemských deskách a zemětřesení atd. O to 
se skutečně osobně zajímám. Mimoto se v tomto případě přece nejedná o informace, jež mají tutéž 
povahu jako ty, jež byly nastiňovány předtím. 

Billy   Ano, to souhlasí, a proto budiž, nicméně příliš toho skutečně nevím, a rovněž si ani nevzpomínám 
tak přesně na poučení Sfath, neboť můj mozek zestárl a spojení s patřičnou vědomostní bankou Tvořivé 
energie jistě také už není nejlepší. Ale chci se pokusit přece jen nějaké informace vytáhnout. 

Tedy: Oficiálně existuje na světě sedm světadílů a – pokud jsem správně informován – 195 zemí. Každá 
země, každý světadíl a každý region má po stránce geografie, vegetace, klimatu, historie nebo 
ekosystémů, přírody, rostlinstva a zvířectva individuální a jedinečný, a tedy rozdílný charakter. Se Sfath 
jsem byl v různých jeskyních v nitru země, jako např. v jedné vápencové jeskyni v Abcházii1, jejíž hloubka 
činila asi 2200 metrů. Také v Rusku, Německu, Švýcarsku, v Africe, Americe, Jižní Americe, Austrálii a také 
v Karibiku jsem se spolu se Sfath pohyboval v různých jeskyních, které mohou bez problémů 
prozkoumávat i pozemšťané. To ovšem jen pro příklad, neboť se jednalo také o ještě hlubší, jež 
nesestávaly z vápencového pískovce a v nichž byli i různí malí i větší živočichové, také ti, kteří v trvalé 
temnotě světélkovali, ale byli tam také korýši a rovněž jiní vodní živočichové, také bakterie atd., kteří se 
nalézali v jeskyních, v nichž byla trvale voda, slaná, a dokonce sladká současně, přičemž jeden tento 
druh vody ležel nad druhým, ale nemísily se. Spolu se Sfath jsem viděl staré ruiny měst, jež existovala 
před tisíciletími, a to nejen v brazilském pralese atd., ale i v mořích, jako např. v mořích Japonska, 
Ameriky a Izraele atd.; viděl jsem ale též potopené ostrovy, jako např. před Sicílií a v Indickém oceánu 
atd. To jsou všechno věci, které pozemšťané dodnes ještě neobjevili, a jednou se budou divit, až bude 
to či ono nalezeno. 

Sfath mi k tomu vysvětloval velmi mnoho věcí, jakož i to, že pozemšťané je částečně, v malém rámci, 
zřejmě naleznou, ale nikdy prý nebudou schopni pronikat například do takových hloubek v nitru země, 
v nichž jsme byli my. Oproti tomu to bude ale prý tak, že lidé na základě náročných snah a za cenu mnoha 
obětí a mrtvých vystoupají po celém světě na vrcholky vysokých hor, na něž jsme my ale mohli vstoupit 
bez námahy, a sice tady ve Švýcarsku i úplně všude ve světě, když nás Sfath teleportoval ze své lodi a my 
jsme mohli všude chodit po vrcholcích hor, odkud jsem mohl pozorovat fantasticky krásný pozemský 
svět. A toho jsem byl schopen spolu se Sfath, aniž bych kdy musel namáhavě na ty hory stoupat. Na horu 
jsem vlastně stoupal ve svém životě pouze jednou, a sice při jedné školní cestě, při níž jsme v kantonu 
Graubünden vycházeli na Weissfluhjoch-Parsenn. To bylo asi 2660 metrů nad mořem a mezi 
Schanfiggem a údolím řeky Landwasser v zeměpisné oblasti Prättigaus. 

Ale nyní mám něco, co se mi jeví být jaksi hrubě pitomé: V televizi jsem již často viděl, že lidé 
v Himálajském pohoří a všude po světě provádějí nebezpečné a skutečně velmi zdlouhavé a náročné 
horské výstupy, pro něž jsem se ale nikdy nedokázal nadchnout. To je zřejmě něco pro fanatiky a takové 
jedince, kteří se chtějí se svými »horskými výstupy« vychloubat u spolubližních a ještě být za ně 
obdivováni. A jak bylo nedávno řečeno ve zprávách, tak s tím lidé i podvádějí, totiž v tom smyslu, že ten 

 
1 Abcházie či Abchazsko je region na kavkazském pobřeží Černého moře; pozn. překl. 
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či onen tvrdí, že vystoupal na hory a dosáhl jejich vrcholů, ačkoliv tomu tak patrně nebylo. A tak bylo 
kupříkladu tomu »velkému« Reinholdu Messnerovi oficiálně upřeno, že vystoupal na dvou 
osmitisícovkách až k vrcholu. Co skutečně odpovídá realitě a pravdě, to ovšem nevím, neboť jsem přece 
nebyl u toho. Rovněž se ani nezabývám tím idiotstvím v podobě »dosahování rekordů« nebo tím, abych 
stál v popředí, byl tím nejlepším a chtěl být veleben. Mimoto zveřejnila Wikipedie následující text, který 
ti chci ukázat:    

(Použit tematicky obdobný článek z českého prostředí; pozn. překl.) 

 

Horolezci Messnerovi byly odebrány dva světové rekordy 

29. 9. 2023, 6:08, Martin Vlk 

Světoznámý italský horolezec Reinhold Andreas Messner přišel o dva světové rekordy. Guinnessova kniha 

rekordů dala za pravdu německému kronikáři Eberhardu Jurgalskému, jenž tvrdí, že Messner s Hansem 

Kammerlanderem nedosáhli v roce 1985 absolutního vrcholu Annapurny. Chybět jim mělo pět výškových 

metrů. 

Devětasedmdesátiletý Messner je ve světě horolezectví legendou, jenž v roce 1978 po boku rakouského 

kolegy Petera Habelera vystoupal jako první člověk na světě bez použití kyslíku na nejvyšší horu Mount 

Everest. 

Dosud byl rovněž považován za prvního člověka, kterému se zdárně podařilo vylézt na všech 14 

osmitisícovek, a rovněž prvního člověka, jemuž se to podařilo bez použití kyslíku. To však už nyní, 

minimálně podle Guinnessovy knihy rekordů, neplatí. 

Kniha rekordů totiž dala za pravdu německému kronikáři Eberhardu Jurgalskému, podle jehož zjištění 

Messner s italským kolegou Hansem Kammerlanderem nestanuli v roce 1985 na absolutním vrcholu 

Annapurny. Ke kompletnímu zdolání himálajské hory v Nepálu s nadmořskou výškou 8091 m n. m. mělo 

dvojici chybět pět výškových metrů. Nejvyšší vrchol byl tehdy podle Jurgalského od dvojice ještě o 65 

metrů dál. 

„Jurgalski a jeho tým strávili posledních 10 let opětovným zkoumáním výstupů na 14 hor s nadmořskou 

výškou nad 8000 m n. m. Jejich závěr je takový, že některé vrcholy (zejména Annapurna I, Dhaulagiri I 

a Manaslu) nebyly po mnoho let správně identifikovány. To znamená, že řada horolezců – obvykle ne 

vlastní vinou – se zastavila před dosažením skutečného vrcholu,“ píše Guinnessova kniha rekordů. 

Toto zjištění podle Daily Mailu rovněž výrazně zúžilo seznam těch, kteří oficiálně vystoupali na všech 14 

osmitisícovek. Ze 44 horolezců na něm zůstali pouze čtyři. 

Je to nesmysl, říká Messner 

Když Jurgalski vloni své závěry na webu 8000ers publikoval, řada horolezců včetně Messnera jeho 

tvrzení zpochybnila. „Nemá tušení. Není odborník. Dělá jenom zmatek v horách. Samozřejmě, že jsme 

dosáhli vrcholu,“ okomentoval to tehdy horolezec pro agenturu DPA. 

„Je to nesmysl. Rekord jsem si navíc nikdy nenárokoval, takže mi ho můžou jen stěží vzít,“ uvedl nyní 

Messner pro agenturu ANSA. 

„Navíc, hory se mění. Uběhlo skoro 40 let. Pokud někdo vylezl na Annapurnu, byl jsem to rozhodně já 

a Hans. Nikdo, kdo se se zajímá o horolezectví, by náš výkon nikdy nezpochybnil. A Jurgalski o něm 

po pravdě neví nic,“ dodal Ital. 

K události se vyjádřil i šestašedesátiletý Hans Kammerlander. „Takhle se ničí horolezectví. Samozřejmě 

neexistuje absolutní jistota, byla to jiná doba, bez GPS. Stále jsme přesvědčení, že jsme vrcholu dosáhli, 

ale kdo ví, třeba za skálou bylo dalších pět či šest metrů, které zbývaly. To by ale neubralo našemu výkonu. 

Lidskost je zkrátka na ústupu,“ sdělil deníku The Times. 
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Vrchol je vrchol 

Jurgalski má ovšem jiný názor. „Když někdo nedosáhne vrcholu, tak nedosáhne vrcholu. Pokud má 

popová hvězda 13 hitů na prvním místě žebříčku a jeden na druhém, řekli byste, že byla na prvním místě 

čtrnáctkrát?“ ptal se vloni německý kronikář. 

Jak uvádí server Daily Mail, Messnera v Guinnessově knize rekordů nahradil americký horolezec 

Edmund Viesturs, jenž výstupy na všech 14 osmitisícovek dokončil v roce 2005. 

Zdroj: https://www.novinky.cz/clanek/muzi-horolezci-messnerovi-byly-odebrany-dva-svetove-rekordy-

40444972 

 

Quetzal   Co tu stojí psáno, to přirozeně nejsem schopen posoudit. V celé této věci jde ale zcela očividně 
o to, co jsi předtím zmiňoval, tedy o to, že chce člověk vypadat velký, být něčím obzvláštním, vyvinout 
mimořádný výkon a být známý, jako tento muž, který je tu jmenován. 

Billy   Přesně, tak to přece je, neboť za tím vším nevězí nic jiného než to, že se člověk vychloubá 
a zveličuje, jako to dělají i herci, sportovci a mnozí jiní »velikáni« všelijakého druhu, a tudíž člověk něco 
rozhlašuje do světa, aby to uvedl ve známost, a mohl se proto skvít. A to tím způsobem a proto, aby to 
přece mohli slyšet a obdivovat všichni zastánci, místo aby tito sami vyvinuli nějaký dobrý výkon a cítili 
v sobě díky tomu radost a byli spokojení. Avšak místo toho, aby lidé tiše vyvíjeli nějaký výkon a byli díky 
tomu veselí a spokojení, je to pro většinu z nich v celém lidstvu naprosto absurdní a absolutně 
nepředstavitelné. To se prokazuje v mnoha sportech už jen tím, že vždy přibíhají obrovské zástupy 
diváků, kteří jsou nečinnými, fanatickými a povykujícími obdivovateli, avšak nikdo z nich není schopen 
vyvinout sám opravdový výkon, díky němuž by mohl být radostný a spokojený, a to aniž by byl 
obdivován, vychvalován a vzýván jako bůh ze strany zastánců. 

Avšak nyní zpět k tomu, co chceš vlastně vědět a co jsem zažil spolu se Sfath. K tomu si vzpomínám na to, 
že říkal, že zemětřesení se vlastně vyskytují jen do hloubek činících přibližně 750 nebo 800 kilometrů. 
Dále podle Sfath – vždy za předpokladu, že si ještě správně pamatuji na jeho vysvětlení – probíhají 
zemské otřesy, zpravidla »normální« zemětřesení, do zemských hloubek činících asi 75 km, a ty on 
nazýval plochými otřesy nebo nějak podobně. Zemětřesení, která se vyskytují přibližně v hloubce 75–
320 km, nazýval potom středně hlubokými otřesy, zatímco o zemětřeseních probíhajících asi 
od 320kilmetrové hloubky níže hovořil s využitím označení hlubinné otřesy. Zemětřesení však na Zemi 
neprobíhají rovnoměrně, neboť geografické členění zemětřesných oblastí podle Sfath způsobuje, že jsou 
v jistých oblastech častější výskyty než jinde, což souvisí i s vlastní rotací planety, jakož i s vždy rozdílným 
uzpůsobením kontinentálních desek. Při tom hraje významnou roli zejména pevnost, resp. tvrdost 
materiálu těchto desek, které se s velkou silou posouvají přes sebe, jakož i jejich zformování – přičemž 
existují i menší desky, jak uváděl Sfath. 

Otřesy při silných zemětřeseních mohou mít dosti katastrofální následky, a sice v závislosti na procesu 
lámání zemských desek narážejících na sebe a třoucích se o sebe. Budu-li sledovat závislost povahy 
a velikosti pochodu lámání, resp. tření zemských desek o sebe, když se posouvají přes sebe, čímž tedy 
hovořím o procesech posunů zemských desek, tak shledávám tento pochod dosti zajímavým. 
Zemětřesení přece vlastně vznikají vlivem zlomů a posunů země, resp. v jejím podloží, čímž jsou právě 
způsobovány otřesy. Tento pochod může pak trvat několik vteřin až vícero minut, a tudíž mohou otřesy 
země trvat kratší či delší dobu, stejně jako samozřejmě i intervaly mezi jedním a následujícím otřesem. 
Zemětřesení jsou citelná dokonce i v moři, kdy se pak jedná o takzvaná podmořská zemětřesení, která 
jsem vícekrát zažil i na lodích, když se z velké hlubiny hučivě vznesla skrze loď a zapříčinila otřesy. 

Jako vlastní zemská krusta, zemský plášť nebo zemská kůra se, pokud vím, označuje vrstva Země, která 
leží přímo pod povrchem. Zemská krusta/kůra je vnější, pevná vrstva Země, která sahá asi 

http://cz.figu.org/
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do 30kilometrové, ale případně až do 70kilometrové hloubky. Tam se vlastně za normálních okolností 
jedná o vrstvu, která dělí zemskou kůru – jež je hluboká asi 20 nebo 30 až 70 km – a zemský plášť, takže 
pod touto vrstvou právě začíná takzvaný zemský plášť. 

Pod ním, asi až 3000 km hlouběji, leží pak pevný až viskoplastický zemský plášť, po němž následuje 
převážně tekuté zemské jádro. 

Samotná Země se točí, ale má vinou drancování planety ze strany pozemšťanů poněkud narušenou 
stabilitu. Země sestává vlastně ze 14 hlavních zemských desek, jak podotýkal Sfath, a ty se nazývají takto:  

1. Severoamerická deska 
2. Jihoamerická deska 
3. Tichomořská deska 
4. Deska Nazca 
5. Euroasijská deska 
6. Africká deska 
7. Indicko-australská deska 
8. Filipínská deska 
9. Kokosová deska 
10. Antarktická deska 
11. Karibská deska 
12. Íránská deska 
13. Arabská deska 
14. Arktická deska 

 

Dále lze uvést ještě různé malé, které ale nemají velký význam. 

Ještě je nutno vysvětlit, že zemská kůra, resp. nejvrchnější zemský plášť se nazývá litosférou, protože 
tato kůra, resp. tento plášť sestává z vícera velkých a četných malých úlomků, jež se vlastně nazývají 
kontinentálními nebo právě litosférickými či tektonickými deskami. 

Zemské jádro sestává z kovů železa a niklu, které vypadají jako rampouchovité útvary, jak jsem mohl 
viděl spolu se Sfath, přičemž samo zemské jádro sestává z vnějšího jádra tlustého přes 2000 kilometrů. 

Vrstvy Země vykazují vlivem jejích podmínek různé stavy skupenství, které jsou dle své polohy tuhé 
i tekuté. 

Avšak Země v sobě přechovává i obrovská kvanta vody, zvláště v zemském plášti, přičemž jsou vázána 
na horniny jako ringwoodit nebo brucit. Podle údajů Sfath se jedná o tak obrovská vodní množství, jaká 
mají všechna moře na zemském povrchu dohromady, přičemž je ještě nutno povědět, že oceánská kůra 
je tlustá asi jen 8 až 22 km. 

Ještě je dlužno říci, že vrchní zemský plášť sestává vlastně z hornin, zejména z minerálů, jež se nazývají 
olivin a pyroxen nebo peridotit nebo tak nějak, přičemž tyto látky sestávají z prvků hořčík, kyslík 
a křemík, potom i ze síry a dalších lehkých prvků. 

Pod horninovou vrstvou zemské kůry, tedy právě v zemském plášti, panují již vysoké teploty, které Sfath 
měřil a dospěl k údaji vyššímu než tisíc stupňů Celsia, přičemž tam panoval i velmi vysoký tlak, což jsou 
faktory, jež společně vedou k tomu, že se horniny taví a stávají se vazkými, totiž magmatem, který se 
rozpíná a tlačí vzhůru. Sfath ještě vysvětloval, že teplá hmota vykazuje menší hustotu než hmota 
chladnější, a proto stoupá vzhůru a putuje nahoru. Vysvětloval, že proto je toto i příčina pohybu 
v zemském plášti – tedy v oblasti nalézající se pod zemskou kůrou –, který pokračuje až k zemskému 
jádru. Země vznikla mnohem dříve, než tvrdí věda, která vychází z přibližného stáří 4,54 miliardy let 
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a dále tvrdí, že bylo zapotřebí asi 150 miliónů let nebo podobně k tomu, aby tekuté horniny na povrchu 
ztuhly a aby se utvořila prvotní zemská kůra. Sfath ovšem říkal, že Země jako skutečná planeta vznikla 
již před 7,5 miliardy let. To je celkově vzato to, co jsem se naučil a co dokážu stáhnout. 

Quetzal   A to říkáš, že jsi ... 

Billy   ... ano, však to skutečně není právě mnoho, a navíc ... 

Quetzal   ... to je více, než jsem očekával. Ty – jak jsi to jednou řekl? Stavíš své vědomosti pod nádobu 
(podceňuješ se v nich). 

Billy   Se svými vědomostmi v tomto směru se skutečně nemůžu příliš chlubit. Zanech toho tedy, neboť 
to skutečně není vhodné. Vysvětli mi teď raději, ... 

Quetzal   Ale ty mi nyní můžeš ... 

Billy   ... raději zítra, neboť chci ještě trochu spát, až ty ... 

Quetzal   ... v pořádku, tak jen jdi. Já sám se tu trochu natáhnu na pohovku. 

Billy   O. k., tak se dobře vyspi, a ráno na viděnou. 

Quetzal   Ano, ráno na viděnou. Také se ještě trochu prospi. 

Billy   To udělám. 
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